
Zpráva předsedy KCHND, z.s. za rok 2022 

Vážení členové klubu a příznivci našeho plemene. 

  

Jménem celého výboru vás vítám na dnešní členské schůzi, pro některé na novém místě, někteří již 

toto místo znají, jelikož jsme zde kdysi schůzovali. Věřím, že dnešní schůze bude probíhat bez emocí a 

pro nás všechny to bude příjemně strávený den. 

Od minulé členské schůze uběhl rok a výbor pracuje v novém složení. 

Po půl roce odstoupila z výboru klubu a funkce jednatelky klubu paní Dagmar Kartalová a do výboru 

nastoupila zvolená náhradnice paní Marta Fuglevičová, která byla následně zvolena jednatelkou 

klubu. 

V současné době je klub konečně zaregistrován u krajského soudu a klub je již plně funkční. 

V roce 2022 klub uspořádal mnoho akcí, o kterých jsem přesvědčen, že to byly akce převážně 

úspěšné. 

Proběhly tradičně bonitace, na jaře a na podzim v Mladé Boleslavi, letní bonitace na Moravě. 

V květnu se též tradičně uskutečnila naše speciální výstava – Memoriál Václava Krse v Mladé 

Boleslavi a v červnu klubové výstavy v Řásné u Jihlavy. Velice dobře pracovali i výcvikáři, kde se 

uskutečnilo mnoho akcí. 

Při bonitacích se tradičně schází výbor klubu společně s chovatelským kolegiem, předsedou kontrolní 

komise a většinou i vedoucím výcvikového kolegia. Výbor se též sešel separátně v Chržíně, kde se 

řešily otázky ohledně klubových výstav za rok 2022 a klubových výstav pro rok 2023, dále se na 

těchto schůzích řešila otázka jednatelky klubu, ale hlavním důvodem bylo řešení nových webových 

stránek. Podrobné zápisy z těchto schůzí výboru i chovatelského kolegia jsou zveřejněny na našich 

webových stránkách. Výbor klubu se též zabýval výcvikovým kolegiem, kde došlo k některým 

změnám v obsazení tohoto kolegia. 

Na minulé členské schůzi došlo k předávání pohárů šampionům, nejstarší žijící doze a nejlepšímu 

pracovnímu psu a feně za období 2019 – 2021, jelikož v covidové době se předávání neuskutečnilo. 

Chci všem poděkovat, za výbornou reprezentaci našeho plemene. 

Vážené kolegyně, vážení kolegové, plán pro rok 2023 je obdobný jako v předešlých letech. 

Uspořádáme 3 bonitace, 2 klubové výstavy, Memoriál Václava Krse, členskou schůzi. Svůj plán akcí 

má i výcvikové kolegium. 

Výborové schůze a schůze chovatelského kolegia se konají většinou při bonitaci. 

Naším velkým úkolem je, jak vyplývá i z usnesení poslední členské schůze, zřízení nových webových 

stránek. Možná jsme si všichni mysleli, že to bude daleko jednodušší, než to ve skutečnosti je. Velice 

intenzivně se na těchto stránkách pracuje a stránky se připravují. Požádal jsem paní Mariku 



Cibulkovou, aby vám vysvětlila, v jaké fázi se stránky nachází, protože velice úzce spolupracuje se 

zřizovatelem. 

Dalším úkolem pro výbor klubu, bylo členskou schůzí uloženo zpracování a vydání příručky pro 

chovatele a nové zájemce o plemeno německá doga. Výbor klubu se tímto úkolem zabýval, několikrát 

se k problematice vracel a jednomyslně dospěl k názoru, že v dnešní internetové době by nebylo 

efektivní příručku zpracovávat a vydávat, neboť každý kdo má o plemeno německá doga zájem, si 

informace vyhledá, neboť je dostupná kvalitní literatura a snadný přístup k informacím na internetu. 

Nyní něco k letošním klubovým výstavám. Pan Hofírek, jako ředitel letošních výstav, vás jistě blíže 

seznámí s konáním těchto výstav. 

Výbor klubu měl dvě nabídky pro pořádání těchto výstav. Jednu nabídl pan Šercl, druhou pan Hofírek. 

Vzhledem k tomu, že výbor měl kladné odezvy na stávající výstavy, ale i na některé nedostatky 

s dodatkem, že by bylo dobré, zkusit změnu místa konání výstav. Výbor jednohlasně rozhodl pro 

výstavu na jiném místě pod vedením pana Pavla Hofírka. 

Vážení, toto byl souhrn informací z práce našeho klubu. Zprávy dalších funkcionářů budou 

předneseny postupně během dnešního jednání. Jak jsem již řekl, podrobné zprávy z našich jednání 

jsou zveřejněny na našich webových stránkách, případně se k nim můžeme vrátit v diskuzi. 

Zmíním ještě, že minulý týden se konala v Praze valná hromada ČMKU, kde jsem já a pan Milan 

Krinke byli jako delegáti. Zároveň probíhaly volby, kde jsem byl zvolen do předsednictva a následnou 

volbou, jsem se stal místopředsedou ČMKU. 

Pan Milan Krinke byl zvolen do dozorčí rady a následně byl zvolen předsedou dozorčí rady ČMKU. 

Závěrem dovolte, abych všem poděkoval za práci, kterou ve svém volném čase vykonávají. Nebudu 

nikoho jmenovat, ale jsem přesvědčen, že každý pracuje dle svého nejlepšího vědomí a svědomí, od 

funkcionářů po řadové členy, dost často i jejich rodinné příslušníky. 

Všem přeji úspěšný rok 2023. 

  

Nepolisy 25. 3. 2023                                               Miroslav Václavík 

 


